
 

 

  

 

 

 

 

Marton Gergely: „Nem bízzuk el magunkat”  

Az előttünk álló hétvégén, a Nyirádi Motorsport Centrumban rendezik a 2013-as 

Országos Rallycross Bajnokság második futamát, ami egyben az M-F Motorsport 

15 éves pilótája, Marton Gergely második versenye is lesz az időközben a 

korábbi Európa-bajnok Roman Castorallal kiegészülő felnőtt OB mezőnyben.    

A két héttel ezelőtti, bravúros máriapócsi győzelem után tehát itt az újabb kihívás 

Gergő és a csapat számára, akik most némiképp különösen helyzetben vannak. 

Tudniillik, tanulóévnek szánták az új Skoda Fabia Mk1-essel a 2013-as idényt, ám 

ehhez képest az OB máriapócsi szezonnyitóját máris megnyerték a Super National 

mezőnyében. Tanulóév és győztes kezdés… Mire számítsunk vajon ezek után 

Nyirádon? Nehéz megmondani, de készüljünk a legrosszabbra, aztán legfeljebb 

csalódunk megint pozitívan!  

Mindenesetre az biztos, hogy népesebb és erősebb lesz a mezőny, több külföldi 

versenyzővel, még több erős (a mi Skodánknál erősebb) autóval, hiszen itt lesz 

többek között a korábbi Európa-bajnok legenda, Roman Castoral is az Opellal. A 

dimbes-dombos nyirádi pályán pedig tudjuk, nagyon számítanak a lóerők. Tehát 

arra számítunk, hogy az álomszerű máriapócsi kezdés után most valóban 

megkezdődik a tanulóév. De hát ezért is vagyunk itt!   

Marton Gergely: „A máriapócsi győzelem rengeteg erőt, hitet és önbizalmat ad 

nekünk a szezon folytatására, de nem bízzuk el magunkat. Nem szabad 

elfelejtenünk, hogyan indultunk neki az évnek. Azt mondtuk, ez egy tanulóév lesz, 

örülünk, ha elcsípünk 1-2 dobogós helyezést, de a legfontosabb, hogy minél több 

tapasztalatot gyűjtsünk a felnőttek között, erős magyar, illetve nemzetközi 

mezőnyben.  Úgy gondolom, hogy Máriapócs után most, Nyirádon jön el ennek, az 

igazi tanulásnak az ideje. Nagyon erős lesz a mezőny Nyirádon, nagyon erős 

autókkal és nagyon jó, rendkívül tapasztalt és gyors pilótákkal. Törekedni fogok a 

minél jobb eredmény elérésére, az 1600 alatti géposztályban mindenképp a 

dobogó lesz a célom. Imádom a nyirádi pályát, élmény rajta vezetni,  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

és beleborsódzik a hátam, ha belegondolok, hogy alig egy hónap múlva már Petter 

Solberg és társai fognak ugyanitt versenyezni az Eb-n. Már alig várom a hétvégét, 

jó versenyt kívánok mindenkinek!”     

 

Fodor György csapatfőnök: „Az első versenyünk minden előzetes várakozásunkat 

felülmúlta Máriapócson, hiszen bár mindent megtettünk a tökéletes felkészülés 

érdekében, azt tényleg mi is csak legmerészebb álmainkban gondoltuk volna, hogy 

Gergő megnyeri élete legelső versenyét az OB felnőtt mezőnyében a Skodával. 

Persze nagyon örülünk a győzelemnek, de igyekszünk a helyén kezelni a dolgokat. 

Tudjuk, hogy ez már a múlt, és ezen a hétvégén, Nyirádon valószínűleg egy még 

nagyobb kihívás vár ránk. A környező országokból is sokan eljönnek erre a 

versenyre. 13 autó lett nevezve a kategóriánkba, és többek között a korábbi 

Európa-bajnok és többszörös zónabajnok, nem mellesleg a tavalyi magyar bajnok 

cseh Roman Castoral is ott lesz a nyirádi mezőnyben, csakúgy, mint több osztrák 

és lengyel versenyző, továbbá a kategória magyar kiválóságai, akikkel már 

Máriapócson is megmérkőztünk. Tehát nagyon-nagyon erős lesz a mezőny, és 

noha Gergő a nyirádi pálya vonalvezetését is nagyon kedveli, ám tisztában 

vagyunk vele, hogy ezúttal vélhetően nem az abszolút győzelemért fogunk 

harcolni. A mi Skodánkban egy 1600 köbcentis motor dolgozik, vagyis a nyirádi 

emelkedőkön komoly sebességhátrányban leszünk a 2000 és 4000 köbcentis 

autókkal szemben. Győzelemmel kezdtük a tanulóévünket, de ez nem változtat 

eredeti célkitűzésünkön: azért vagyunk itt, hogy tanuljunk és gyűjtsük a 

versenykilométereket a Skodával. Gergő még csak 15 éves, és ez a második éve 

autóversenyzőként, az első a felnőttek között. Bőven van még időnk céljaink 

megvalósítására, nincs miért kapkodnunk.” 

 


